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Bauxite Resources 公司非执行董事卸任 
 

Bauxite Resources 公司（ASX：BAU）非执行董事 John Sibly 将于 2014 年 11 月召开

的年度股东大会上卸任。 
 

先前在 Alcoa 公司担任高级主管的 Sibly 已经在 Bauxite Resources 公司担任了将近四

年的董事，任职期间用他对铝工业的了解来有效指导公司的发展。 
 

上个月，Bauxite Resources 公司的开发作业使其位于西澳州达令山脉的 Felicitas 铝土

矿藏的资源储量增至 2.279 亿公吨（未作预处理），含氧化铝 39.7%（共计），其中

有 31.3%的低温可用氧化铝以及 2.0%的活性二氧化硅。 
 

其中约 88%属于推定资源和测定资源。 
 

这是澳洲规模最大的单个铝土矿藏，超过了目前的其他开采商。 
 

Felicitas 矿藏位于珀斯市东北部约 60 千米处，通过现有铁路设施可以直接通往相距

约 120 千米的 Kwinana 港口。 
 

这个矿藏由该公司与 Yankuang Resources 有限公司创办的合资企业 Bauxite Alumina 

Joint Ventures（BAJV）所有。 
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Bauxite Resources non-executive director steps down 
 

Bauxite Resources (ASX:BAU) non-executive director John Sibly will step down from his 
position with effect from the annual general meeting, which is scheduled for November 
2014. 
 
A former Alcoa senior executive, Sibly has been a director for nearly four years and has 
used his understanding of the aluminium industry to help guide the company. 
 
Last month, the company increased resources at its Felicitas bauxite deposit in the 
Darling Range, Western Australia, to 227.9 million tonnes (unbeneficiated), at 39.7% 
Al2O3 (total), 31.3% Al2O3 (available at low temperature) and 2.0% SiO2 (reactive). 
 
About 88% of this is in the Indicated and Measured categories. 
 
This is the largest single bauxite resource in Australia outside of current producers. 
 
Felicitas is located about 60 kilometres north east of Perth and to existing rail 
infrastructure providing a direct link to Kwinana Port approximately 120 kilometres away. 
 
It is contained within the company’s Bauxite Alumina Joint Ventures (BAJV) joint venture 
with Yankuang Resources Ltd.  


